
Адлигат  на  трибини  „Значај
даривања  и  чувања  архивске
грађе као културног добра“ у
Архиву Војводине
У  организацији  Архива  Војводине  и  компаније  Color  Media
Communication,  у  Новом  Саду  је  12.  јуна  одржана  трибина
„Значај даривања и чувања архивске грађе као културног добра“,
на којој је у име Удружења Адлигат наступио председник Виктор
Лазић.

На трибини су учествовали и др Небошја Кузмановић, директор
Архива Војводине, Маја Гојковић, председница Народне скупштине
Републике Србије, Др Драган Станић, председник Матице Српске,
Зоран Колунџија, уредник издавачке куће „Прометеј“, и Роберт
Чобан,  председник  компаније  Color  Media  Communication.
 Учесници су говорили о значају архивске грађе, о поступку
архивирања од преузимања грађе до њене обраде, класификовања,
евидентирања до њене употребе као значајног културног добра.

 

https://adligat.rs/2020/06/16/%d0%b0%d0%b4%d0%bb%d0%b8%d0%b3%d0%b0%d1%82-%d0%bd%d0%b0-%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%b1%d0%b8%d0%bd%d0%b8-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b0%d1%98-%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d1%9a%d0%b0-%d0%b8/
https://adligat.rs/2020/06/16/%d0%b0%d0%b4%d0%bb%d0%b8%d0%b3%d0%b0%d1%82-%d0%bd%d0%b0-%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%b1%d0%b8%d0%bd%d0%b8-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b0%d1%98-%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d1%9a%d0%b0-%d0%b8/
https://adligat.rs/2020/06/16/%d0%b0%d0%b4%d0%bb%d0%b8%d0%b3%d0%b0%d1%82-%d0%bd%d0%b0-%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%b1%d0%b8%d0%bd%d0%b8-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b0%d1%98-%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d1%9a%d0%b0-%d0%b8/
https://adligat.rs/2020/06/16/%d0%b0%d0%b4%d0%bb%d0%b8%d0%b3%d0%b0%d1%82-%d0%bd%d0%b0-%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%b1%d0%b8%d0%bd%d0%b8-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b0%d1%98-%d0%b4%d0%b0%d1%80%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d1%9a%d0%b0-%d0%b8/


„Веома је значајно да се сачувају породични архиви, сва она
документација коју чувате код кућа, а која ће можда једног
дана завршити на ђубришту, можда садржи кључне информације о
нашем трајању“, рекао је Виктор Лазић и истакао да је Адлигат
још 2010. године упутио јавни позив да се Удружењу Адлигат



Лазић је одржао говор са темом „Проблеми при пријему и обради
архивске и библиотечке грађе“, а осврнуо се и на проблеме на




